
 

 

MOTIE Structureel positief saldo parkeerfonds niet zomaar naar algemene middelen - BIS 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 30 maart 2023, 
 
In beraadslaging over de nota Uitwerking Parkeerregulering, 
 
Constaterende dat: 

• Er een tijdelijk parkeerfonds komt gezien het feit dat de eerste jaren de lasten hoger zijn dan 
de baten; 

• Het college voornemens is het parkeerfonds vanaf 2027 op te heffen omdat verwacht wordt 
dat vanaf dat jaar het saldo positief zal zijn en vanaf dan het saldo van baten en lasten wil 
laten lopen via de algemene middelen; 

• De financiële doorrekening nog veel aannames bevat en de baten en lasten van de invoering 
van gereguleerd parkeren daardoor nog onzeker zijn; 

• Er zorgen leven in de stad dat de gemeente verdient aan de parkeerregulering; 
 
Verzoekt het college 
1. Nu niet vooruit te lopen op eventuele opheffing van het parkeerfonds vanaf 2027 
2. Bij de Programmabegroting 2027: 

 
- inzichtelijk te maken wat de structurele baten en lasten zijn voor 2027 en volgende jaren; 

 
- deze structurele baten en lasten te vergelijken met de inschattingen die zijn gemaakt bij 

het opstellen van deze nota; 
 

- wanneer sprake is van een structureel positief saldo inzichtelijk te maken wat het effect 
zou zijn als dit saldo zou worden ingezet voor verlaging van de tarieven voor gereguleerd 
parkeren voor bewoners en/of voor voortzetting van het parkeerfonds als een duurzaam 
mobiliteitsfonds en dit fonds wordt ingezet voor investeringen in duurzame mobiliteit 
(lopen, fiets, openbaar vervoer en wijkhubs) 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Frank Visser, ChristenUnie 
 
 


